
Technische vraag

Technische vraag aan: 

Onderwerp:   Lokale ontwikkelagenda en middelen Beschermd Wonen
     

1. Professionele inzet van zorgmedewerkers, beleidsmakers en lokaal uitvoerenden 
ambtenaren. Waar is constructief iets terug te vinden over inzet van 
georganiseerde mantelzorg van de transformatie van regionale vangnet naar lokale 
opvang in de wijk? 

2. Op welke manier wordt er LOKAAL aan preventie gewerkt zodat daadwerkelijk 
minder beroep gedaan wordt op deze vorm van noodgedwongen hulp.  Zo ja, wordt 
dit meetbaar gemaakt?

Aanvullende vragen   
Deze zijn tijdens de vergadering beantwoord.

• Hoe zijn of worden de verbindingen tussen de mogelijke ondersteunende zorg 
gerealiseerd? Als dit namelijk niet naadloos op elkaar is afgestemd op zowel 
mogelijke directe inzet dan open je mogelijkheden naar terugval en extra financiële 
kosten. Budgetoverschrijdingen en doorstroming komt dan in gevaar.

• Welke waarde heeft de voorgelegde ambitie in de huidige crisistijd op de gebieden 
huisvesting, zorgpersoneel, en toetreding richt schuldhulpverlening.

o Het is namelijk zeer moeilijk om aan gepaste huisvesting te komen in 
verschillende woonwijken. Het is ook moeilijk om geschikt personeel te 
werven voor zowel de lokale toegangspoort als geschikt ondersteunend 
zorgpersoneel. Welke gevolgen heeft dat voor de doelgroep als het 
zorgpersoneel geregeld gaat ontbreken. 

o De centrale overheid wil een halt roepen aan meer zorgpersoneel in de 
gezondheidszorg.

• Crisisopvang voor de diverse doelgroepen. Wat als er geen huisvesting kan 
worden aangeboden. Volgt dan de weg terug naar regionale vangnet?

• Hoe wordt inspraak geregeld voor wijkbewoners betreffende gepaste huisvesting 
en privé van de personen in de doelgroep?

• Zijn de medewerkers aan de lokale toegangspoort voldoende opgeleid om deze 
omvangrijke groep mensen met vele complexe problemen gericht te verwijzen naar 
adequate huisvesting en gepaste zorg op het juiste moment op zorggebieden die 
noodzakelijk zijn?

• Budgetten zijn niet eerlijk meer met de huidige loon en energiekosten. Het is 
verstandig daar nu kennis van toenemen en de geraamde kosten op te hogen.
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1. Op pagina 7 kunt u vinden dat we willen werken aan psycho-educatie en ondersteuning 
voor het eigen netwerk. Op pagina 3 staat dat de brede vraagverheldering plaatsvindt 
met de inwoner en zijn of haar netwerk. Op die manier kan gekeken worden hoe 
opvang, ondersteuning en zorg in samenhang uitgevoerd kunnen worden. Ook staat er 
(p.4) dat er goede afstemming plaats moet vinden tussen zorgprofessionals, sociaal 
werkers en het informele netwerk.

2. Op pagina 7 hebben beschreven staan wat we op het gebied van preventie willen doen. 
De visie op preventie GGZ en verslavingszorg en de bijbehorende activiteiten moeten 
nog verder uitgewerkt worden. Uiteraard betekent dit niet dat er nu niets gebeurt. Onze 
wijkondersteuners, opbouwwerkers en andere professionals in de wijk hebben 
bijvoorbeeld een signalerende functie en verwijzen door wanneer nodig is. Ook hebben 
we bijv. lessen over alcohol en drugs op scholen. Preventie is overigens moeilijk 
meetbaar te maken. Je weet namelijk nooit 100% zeker wat er was gebeurd als je geen 
contact had gelegd / les had gegeven etc. Ook zijn de resultaten vaak pas op langere 
termijn zichtbaar. 
Preventie is een belangrijk onderdeel van het strategisch beleidskader. Voorkomen is 
beter dan genezen, dat geldt voor al onze inwoners. Die uitwerking komt ook nog.  


